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La proposition de résolution en discussion a figuré
à l'ordre du jour de la réunion de commission du
28 octobre 1993.

Pour bien comprendre les choses, il faut savoir que
le Comité d'avis chargé de questions européennes a
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Voorstel van resolutie betreffende het
voorstel voor een richtlijn van de
Raad van de Europese Gemeen-
schappen inzake de oprichting van
Europese ondernemingsraden in
ondernemingen of concerns met een
communautaire dimensie met als
doel de voorlichting en de raadple-
ging van de werknemers

VERSLAG
NAMENS DE COMMISSIE

VOOR DE SOCIALE AANGELEGENHEDEN
UITGEBRACHT

DOOR DE HEER L. MARTENS

Dit voorstel van resolutie heeft op de agenda
gestaan van de commissievergadering van 28 oktober
1993.

Voor een goed begrip zij erop gewezen dat het
Adviescomité voor Europese Aangelegenheden een

Aan de werkzaamheden van de Commissie hebben deelgenomen :
1. Vaste leden de dames Maximus, voorzitter, Delcourt-Petre, de heren De Roo,

Gevenois, Lenssens, Monfils, mevr. Nélis, de heren Ottenbourgh, Stroobant, mevr.
Van Cleuvenbergen en de heer L. Martens, rapporteur

2 Plaatsvervangers de heren Happart, Pataer. Snappe en Ulburghs
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consacré un examen à la proposition de directive
concernant la constitution d'un comité d'entreprise
européen. La Comité d'avis a tenu une série
d'auditions et formulé un avis sur cette proposition de
directive [voir le doc. Sénat nº 738-1, (1992-1993)].
Cet avis a servi de fil conducteur pour la rédaction de
la résolution à l'examen, qui a été prise en considéra-
tion et renvoyée à la Commission des Affaires sociales
le 20 juillet 1993.

La brève discussion qui a eu lieu en commission
peut être reproduite comme suit.

Un commissaire désire savoir à quel stade en est
la constitution de comités d'entreprise européens.
A-t-on enregistré quelque progrès dans les discussions
au sein de laC.E.?

Le ministre répond que la présidence belge a
apporté un certain nombre de modifications au texte
de la proposition de directive, surtout pour protéger
la position des petits Etats membres. Ainsi ce texte
dispose que chaque pays dans lequel une entreprise a
une implantation doit être représenté au sein du
comité d'entreprise. On avait initialement prévu une
représentation proportionnelle, ce qui aurait eu pour
effet que des pays dans lesquels une entreprise de
dimension communautaire n'a qu'unepetite implan-
tation n'auraient pas été représentés.

La seconde modification prévoit que les em-
ployeurs des implantations locales doivent être avisés
des : éunions des comités d'entreprise.

Ces modifications ont été acceptées.

Au cours de la réunion formelle du Conseil euro-
péen d'octobre dernier, seul le Portugal, bien que
marquant son accord de principe sur la proposition, a
encore formulé des observations. Bien entendu, la
Grande-Bretagne reste opposée à laproposition.

Le commissaire de la C.E. s'est engagé à entamer la
procédure à partir du 1er novembre, comme le prévoit
le traité de Maastricht.

Cette procédure implique la consultation des parte-
naires sociaux.

Le ministre escompte qu'après que le Parlement
européen aura, lui aussi, donné un avis, la proposi-
tion sera finalement soumise à nouveau au Conseil de
ministres et qu'une décision définitive sera sans doute
prise fin 1994

Un autre membre se demande si, compte tenu des
précisions fournies par le ministre, le point 6 de la
résolution n'est pas dépassé. Manifestement, la prési-
dence belge a considéré cette matière comme une
tâche urgente et cette disposition de la résolution a
donc déjà été exécutée.

Le ministre fait observer que cette disposition
conserve tout son sens.

onderzoek heeft gewijd aan het voorstel van richtlijn
inzake de oprichting van Europese Ondernemingsra-
den. Het adviescomité heeft een reeks hoorzittingen
gehouden en een advies geformuleerd over dat voor-
stel van richtlijn [zie Gedr. St. Senaat, nr. 738-1 (1992-
1993)]. Dit advies heeft als leidraad gediend voor de
redactie van de thans voorliggende resolutie, die op 20
juli 1993 in overweging werd genomen en verwezen
naar de Commissie voor de Sociale Aangelegenheden.

De korte bespreking die in de commissie heeft
plaatsgehad, kan als volgt worden weergegeven.

Een lid wenst te weten wat de huidige stand van
zaken is met betrekking tot de oprichting van Euro-
pese ondernemingsraden. Werd er in de E.G. enige
voortgang gemaakt in de discussie?

De Minister antwoordt dat het Belgische voorzit-
terschap nog aan aantal wijzigingen heeft aange-
bracht in de tekst van het voorstel van richtlijn, vooral
ter bescherming van de positie van de kleine lid-
staten. Zo wordt bepaald dat elk land waarin een
bedrijf een vestiging heeft, moet vertegenwoordigd
zijn in de ondernemingsraad. Oorspronkelijk werd
voorzien in een proportionele vertegenwoordiging,
wat tot gevolg zou hebben dat landen waarin een
bedrijf met een communautaire dimensie slechts een
kleine vestiging heeft, niet zouden vertegenwoordigd
zijn.

De tweede wijziging houdt in dat de werkgevers
van de lokale vestigingen moeten worden in kennis
gesteld van de vergaderingen van de ondernemingsra-
den.

Die wijzigingen zijn aanvaard.
Tijdens de formele raadsvergadering van oktober

jongstleden heeft alleen Portugal, ofschoon princi-
pieel akkoord met het voorstel, nog opmerkingen
geformuleerd. Groot-Brittannië blijft uiteraard
gekant tegen het voorstel

De E.G .- Commissaris heeft zich ertoe verbonden
vanaf 1 november de procedure zoals bepaald in het
Verdrag van Maastricht aan te vatten.

Die procedure houdt in dat de sociale partners
worden geraadpleegd.

De Minister verwacht dat het voorstel, nadat ook
het Europees Parlement advies zal hebben verstrekt,
uiteindelijk opnieuw aan de Raad van Ministers zal
worden overgelegd en dat wellicht einde 1994 een
definitieve beslissing zal worden genomen.

Een ander lid vraagt zich af of, gelet op de precise-
ringen verstrekt door de Minister, punt 6 van de reso-
lutie niet voorbijgestreefd is. Blijkbaar heeft het Bel-
gische voorzitterschap deze aangelegenheid als een
dringende taak beschouwd en is deze bepaling van de
resolutie derhalve al uitgevoerd.

De Minister merkt op dat die bepaling nog steeds
zinvol is.
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En effet, il peut vérifier si le commissaire de la C.E.
a bel et bien engagé la procédure telle qu'elle est
décrite ci-dessus.

Mise aux voix, la résolution a été adoptée par
13 voix contre 1.

Confiance a été faite au rapporteur pour la rédac-
tion du présent rapport.

Le Président,
Lydia MAXIMUS.

Le Rapporteur,
Luc MARTENS.
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De Minister kan namelijk nagaan ofde E.G.-
Commissaris wel degelijk begonnen is met de proce-
dure zoals hierboven beschreven.

De resolutie wordt ter stemming gelegd en aange-
nomen met 13 stemmen tegen 1stem.

Vertrouwen werd geschonken aan de rapporteur
voor het uitbrengen van dit verslag.

De Rapporteur De Voorzitter,
Luc MARTENS. Lydia MAXIMUS.
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